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Z A P I S N I K 
 
17. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 10. 
4. 2017, ob 17.00 uri, v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – 
mesto, Kidričeva 7. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Klemen Benko, Vladimir Poredoš (do 19.30), Simona 
Klukej (od 17.35), Simon Omahne, Štefka Suša, Petra Izgoršek Potočnik, Ana 
Reţun, Mitja Adamlje (do 19.10), Marija Ribič, Marjan Kovač, Samo Vrtačnik, Nina 
Pečnik, Marjana Mlinarič Pikelj, Ivo Klančišar; SLS -  Slavko Jelševar (od 17.05 do 
19.40), Marija Oven (od 17.05), Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, Bojan; NSi – 
Primoţ Štendler (do 17.45); SD – Ţeljko Ţeleznik (od 17.06); SMC – Natalija Stošicki 
(od 17.15), DeSUS -  Anica Ule Maček 
 
Ostali prisotni: Matjaţ Švagan, ţupan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Ivo 
Vrtačnik; Tatjana Podbregar; Jelena Mlakar; Zori Kovač Ašič; Blanka Šmit; Boris 
Grošelj; Nina Jenko; Tea Juratovec; Uroš Kramar; Gregor Brinjevec; Zdenka Popovič 
 
Opravičeno odsoten: Gašper Koprivšek  
 
Ţupan je pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost.  
 
Ţupan je napovedal minute za kulturo. Predstavili so se učenci in učenke Glasbene 
šole Zagorje. 
 
Ţupan je predlagal dnevni red:  
 

1. Sprejem zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta z dne 20.2.2017 

 
2. Pobude in vprašanja članov in članic občinskega sveta 

 
3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi  

 
4. Predlog sklepa za vodenje aktivnosti in postopkov v zvezi s pridobitvijo 

nepremičnin Upravne stavbe Svea Zagorje s pripadajočim zemljiščem  

 
5. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 

 

 



6. Sprejem dokumenta Celostna prometna strategija Občine Zagorje ob Savi, 

vključno z akcijskim načrtom 

 
7. Potrditev sklepov o potrditvi Dokumenta identifikacija investicijskega projekta 

»Konstrukcijska ojačitev opornih zidov v področju ceste LC 480011 Zagorje – 

V Zideh v jedru vasi Čemšenik-ID 1057599« z vključitvijo novega projekta v 

Načrt razvojnih programov 2017-2020  

 
8. Predlog Odloka o koriščenju sredstev proračunske rezerve Občine Zagorje ob 

Savi v letu 2017 za odpravo posledic naravnih nesreč – hitri postopek 

 

9. Predlog cene socialnovarstvene storitve »Pomoč na domu«  

 
10. Letno poročilo o delu in porabi sredstev Nadzornega odbora Občine Zagorje 

ob Savi za leto 2016  

 
11. Predlog 1. spremembe in dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim 

premoţenjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 

 

12. Podpora projektu »Mreţa za podporo energetski učinkovitosti v občini Zagorje 

ob Savi«  

 

13. Volitve, imenovanja, razrešitve  

 
- Oblikovanje mnenja lokalne skupnosti k imenovanju kandidata za direktorja 

javnega podjetja Stanovanjsko podjetje d. o. o. Zagorje 

- Imenovanje lokalne skupnosti dveh predstavnikov lokalne skupnosti v Svet 

zavoda Mladinski center Zagorje  

- Oblikovanje mnenja lokalne skupnosti o kandidatkah za ravnateljico Osnovne 

šole Ivana Kavčiča  

 
Člani Občinskega sveta so prejeli gradivo v elektronski obliki. Nahaja se na spletni 
strani Občine Zagorje ob Savi www.zagorje.si.  
 
Ker ni bilo niti pripomb  komentarjev, je dal ţupan dnevni red na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so predlagani dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta 
sprejeli SOGLASNO s 23 glasovi ZA.  
 

K 1. točki 
Sprejem zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta z dne 20.2.2017 

 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Ker ni bilo pripomb niti komentarjev, je dal ţupan sprejem zapisnika na glasovanje. 
 

http://www.zagorje.si/


 

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 23 glasovi ZA sprejeli zapisnik seje.  
 

K 2. točki 
Pobude in vprašanja članov in članic Občinskega sveta 

 
Ţupan je razloţil, da so prispele tri pobude. Besedo je predal Anici Ule Maček. 
 
Anica Ule Maček je povedala, da se je na Občinski svet obrnila s pobudo o 
oskrbovanih stanovanjih. Razloţila je, da ideja ni nova. Pred dvajsetimi leti so v 
Domu starejših občanov Polde Eberl Jamski na Izlakah razmišljali o moţnosti 
varovanih stanovanj. Rezervirano je bilo tudi ţe zemljišče v bliţini doma starejših 
občanov, ki je še vedno aktualno za namen oskrbovanih stanovanj. Pobudo je podala 
zaradi določenega števila občank in občanov, ki bi ţeleli spremeniti svoj način 
bivanja, saj so njihova trenutna bivališča neprimerna za njihove potrebe. V Zasavju 
se reševanja tega problema še niso lotili, Zagorje pa ţe ima prostorsko rešitev. 
Zaradi bliţine zdravstvene oskrbe je lokacija zelo primerna, omogočila pa bi tudi 
nekaj novih delovnih mest. Zanimalo jo je, če sta priloţnost in čas primerna za 
udejanjenje te pobude. 
 
Ţupan je odgovoril, da se mu zdi pobuda na mestu in da so o tej temi zdaj in v 
preteklosti ţe potekali pogovori. Občinskemu svetu je predlagal sprejetje sklepa, da 
se oblikuje 5-članska komisija, ki bo do septembrske seje pripravila strokovno 
osnovo, da pregleda prostorske načrte, da se preveri lastništvo zemljišča in da se 
razišče interes med populacijo, ki je dala pobudo. 
 
Anica Ule Maček se je strinjala s predlogom sklepa. 
 
Ţupan je povabil k nadaljevanju druge točke. 
 
Slavko Jelševar je obrazloţil svojo pobudo. Dobil je informacijo, da bodo porušili 
most, ki je povezan z Aleksandrovim rovom. Ker je Aleksandrov rov zgodovinskega 
pomena, je prav, da se vhod s tirnicami ohrani nespremenjen. Predlagal je sanacijo 
in popestritev vhoda v Aleksandrov rov, da bi lahko vsakdo videl prikaz rudarjenja v 
Zagorju. 
 
Ţupan je pojasnil, da se v teh dneh zbirajo ponudbe za obnovo vhoda v Aleksandrov 
rov.  
 
Petra Potočnik Izgoršek je razloţila, da je občanka postavila vprašanje o postavitvi 
javnih sanitarij na območju občine Zagorje ob Savi. V sklopu Društva za kronično 
vnetno črevesno bolezen ţe vrsto let poteka akcija »Naj javno stranišče«, katere 
namen je spodbuditi lokalno skupnost in javne ustanove k razmisleku o pomenu 
javnih sanitarij tako za bolnike kot tudi za turiste.  
 
Ţupan se je zahvalil tudi za to pobudo in sporočil, da bodo odgovorili pisno do 
naslednje seje. Pobuda je na mestu, saj je javno stranišče dostopno le v času 
odprtosti Trţnice pod uro. 
 



Ţupan je dal v nadaljevanju na glasovanje sklep, da se oblikuje strokovna komisija 
na podlagi pobude svetnice Anice Ule maček, in da se pripravi pisni odgovor na 
pobudo svetnice Petre Potočnik. Sklep je bil izglasovan soglasno s 24 glasovi ZA. 

 
K 3. točki 

Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 
 

Ţupan je razloţil, da se je udeleţil sej vseh odborov Občinskega sveta, kjer so 
razpravljali o ključnih točah tokratne seje in o aktivnostih v Občini Zagorje ob Savi. 
Povedal je, da se je zaključil projekt javne kanalizacije in rekonstrukcije cestne 
infrastrukture na območju Krajevne skupnosti Franc Farčnik, Polja ter pred Lekarno 
Zagorje. Evropskih sredstev za te projekte ni.  
 
Ţupan je spomnil, da je bil pripravljen sanacijski program zaradi neurja, ki je 
prizadelo Zagorje med 25. in 26. junijem 2016. Občina je uspešno pridobila evropska 
sredstva za šest projektov (breţine vodotoka Medija, breţine vodotoka Kolovratščica, 
breţine vodotoka Kotredeščica, Plavišnik-pri objektu Kolovrat 31, desni pritok Medije, 
Kandrščica). V pripravi je projekt za sanacijo Proletarca. Prijavljen je na razpis LAS.  
 
Ţupan je razloţil, da je pridobljeno gradbeno dovoljenje za obvoznico Ruardi. V 
postopku objave je razpis Ministrstva za infrastrukturo.  
 
Ţupan je povedal, da bodo na območju vseh krajevnih skupnosti na področju zaščite 
in reševanja namestili defibrilatorje. Pričela se bodo tudi izobraţevanja za uporabo 
defibrilatorja.  
 
Ţupanov oziroma občinski cilj je, da druţba Spekter ostane v drţavni lasti in v 
Zasavju, da se zaščiti ekonomski in socialni poloţaj ljudi, ki so v Spektrovih 
stanovanjih. Ţupan je predlagal, da druţbo Spekter odkupi Občina Zagorje ob Savi v 
korist ljudi, in da se sprejme sklep, v katerem bo Občinski svet ţupanu podelil 
pooblastilo za pogajanje za nakup druţbe Spekter. 
 
Ţupan je tretjo točko zaključil s podatki o Kotredeţu, kjer je bil rudnik antimona. 
Neurje pred leti je sproţilo preiskavo o povečanem tveganju za zdravje otrok zaradi 
izpostavljenosti arzenu. Inštitut za varovanje zdravja je naredil analizo za otroke od 1 
do 3 let starosti na predelu Kotredeţa in tudi na celotnem področju Zagorske doline. 
Rezultati analiz so pokazali, da ni negativnih vplivov na zdravje. Končno poročilo naj 
bi dobili v tem mesecu in to predstavili Občinskemu svetu in širši javnosti. Ţupan je 
izpostavil še, da so zaradi minimalnega suma v kakovost zemljišč na igriščih v vrtcih 
obnovili dve igrišči.  
 
Ţupan je odprl razpravo in dal besedo Slavku Jelševarju. 
 
Slavko Jelševar se je strinjal z ţupanom, da občina odkupi druţbo Spekter, 
zanimala pa ga je vrednost teh stanovanj. 
 
Ţupan je razloţil, da samo druţba Spekter pozna pravo vrednost teh stanovanj.  
 
Ţupan je nato predal besedo Ivu Klančišarju. 
 



Ivo Klančišar je povedal, da člani Odbora za okolje in prostor soglasno podpirajo 
podelitev mandata ţupanu. 
 
Natalija Stošicki je razloţila, da so predlog ţupana obravnavali na Odboru za javne 
finance in ţelijo, da se pogajanja začnejo, ko bodo pa znane konkretne številke, jih 
bodo pa obravnavali na naslednjih sejah. 
 
Ţupan je dal predlog sklepa na glasovanje. 

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 24 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. 
 
Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi pooblašča ţupana Matjaţa Švagana, da v 
imenu  občine Zagorje ob Savi nadaljuje s pogajanji za nakup druţbe Spekter d.o.o.  
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 

 
K 4. točki 

Predlog sklepa za vodenje aktivnosti in postopkov v zvezi s pridobitvijo 
nepremičnin Upravne stavbe Svea Zagorje s pripadajočim zemljiščem 

 
Ţupan je Občinski svet spomnil, da jih je ţe seznanil s svojo pobudo, da se odkupi 
upravna stavba Svee Zagorje s pripadajočim zemljiščem, zato je predlagal sprejetje 
sklepov. Pripomnil je, da znaša kupnina 322.000 evrov. Z nakupom upravne stavbe 
bo Glasbena šola Zagorje pridobila nove prostore. Del upravne stavbe pa bo 
namenjen Sveinemu  razstavnemu prostoru. V prostore glasbene šole bodo 
nameščene druge ustanove, med njimi tudi Medgeneracijski center.  
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Primoţ Štendler je spomnil, da ima še vedno pomisleke o nakupu Sveine upravne 
stavbe. Teţava ni v nakupu, temveč v obnovi, saj bo zanjo teţje pridobiti sredstva. 
Izrazil je tudi pomisleke o primernosti lokacije za glasbeno šolo, saj stoji v obrtno-
podjetniški coni. Oznanil je, da bo glasoval proti sklepu. 
 
Ţupan se je zahvalil za razmišljanje. Spomnil je, da je nakup strateški, vizionarski in 
razvojni, in da ne ţeli, da bi upravna stavba Svee postala druge Medijske Toplice. 
 
Ţupan je predal besedo Ivu Klančišarju, predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki 

je obravnaval tudi to točko dnevnega reda. Komentiral je, da so temo podrobno 

obravnavali. Odbor se je strinjal, da bo obnova draga. Lokacija pa se odboru ne zdi 

neprimerna. Po razpravi so člani Odbora za okolje in prostor sprejeli sklep, da naj 

občinski svet pooblasti ţupana za vodenje postopkov v zvezi z nakupom upravne 

stavbe Svee s pripadajočim zemljiščem. 

Primoţ Štendler je komentiral, da ni teţava v nakupu, temveč v vprašanju, koliko 

denarja se bo porabilo za obnovo upravne stavbe. 



Ţupan je odgovoril, da bo nakup opravljen v roku šestih mesecev, ko bo sprejet 

rebalans proračuna.  

Ţupan je predal besedo Klemnu Benku. 

Klemen Benko je spomnil, da poučuje na glasbeni šoli in da lahko potrdi, da ima 

Glasbena šola Zagorje zadnjih 10 let prostorske teţave. Razloţil je, da delujejo 

zaradi prostorske stiske na treh lokacijah. Ţelijo si, da bi lahko delovali na enem 

prostoru. Zaveda pa se, da sta nakup in obnova povezana s financami.  

Ţupan je predal besedo Ţeljku Ţelezniku. 

Ţeljko Ţeleznik se je vprašal, kolikšna bi bila cena, če bi zgradili novo glasbeno šolo. 

Strinjal pa se je, da je višina kupnine za upravno stavbo primerna. 

Klemen Benko je še dodal, da glasbena šola ni več primerna tudi zaradi slabe 

zvočne izolacije, kar moti učence v različnih učilnicah, zato bi bila tudi sedanja stavba 

potrebna obnove. 

Ţupan je predal besedo Nataliji Stošicki. 

Natalija Stošicki, predsednica Odbora za javne finance, je povedala, da je odbor 

obravnaval temo 4. točke in se na koncu odločil, da predlog podpre. Razlogov je več. 

Med drugim ugodna cena, bremen prosta nepremičnina in izognitev stroškom 

izgradnje Medgeneracijskega centra. Pripomnila je, se bo ocena stroškov obnove 

upravne zgradbe naredila v okviru sprejema rebalansa občinskega proračuna.  

Ţupan se je zahvalil Nataliji Stošicki in predal besedo Mariji Ribič. 

Marija Ribič, predsednica Odbora za šolstvo in kulturo, je povedala, da je odbor 

obravnaval dani predlog, da je imel tudi pomisleke, a je nato soglasno sprejel sklep, 

ki podpira pridobitev upravne stavbe.  

Ţupan se je zahvalil Mariji Ribič in predal besedo Anici Ule Maček. 

Anica Ule Maček, predsednica Odbora za medgeneracijsko sobivanje, je povedala, 

da so na skupni seji Odbora za zdravstvo in socialo ter Odbora za medgeneracijsko 

sobivanje razpravljali o tej temi. Takrat gradiva še ni bilo, zato ni uradnega sklepa o 

podpori, a lahko zagotovo reče, da sta odbora soglasno podpirala pridobitev upravne 

stavbe.  

Ţupan se je zahvalil Anici Ule Maček in pozdravil Bojana Simončiča. 

Bojan Simončič je podprl pridobitev upravne stavbe.  

Ţupan se je zahvalil Bojanu Simončiču in povzel, da si ţeli, da se proizvodni del 

Svee tudi proda, da ostane druţba v Zagorju, da se odprejo nova delovna mesta.  

Ker ni bilo več komentarjev je dal ţupan predlog na glasovanje.  

 
Člani Občinskega sveta so s 23 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejeli SKLEP: 
 

1. 



 
Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi soglaša in hkrati nalaga ţupanu, da: 
 
- vodi vse aktivnosti in postopke v zvezi s pridobitvijo nepremičnin »UPRAVNE 
STAVBE SVEA ZAGORJE S PRIPADAJOČIM ZEMLJIŠČEM«, ki obsega 
nepremičnini: 
 
1. nepremičnina ID znak: parcela 1886 1776/1  zemljišče pod stavbo v izmeri 
417 m2, 
       parkirišče v izmeri 774 m2  

dvorišče v izmeri 1574 m2  
zelenica v izmeri 349 m2  
zemljišče pod stavbo v izmeri 226 m2, 
 

2. nepremičnina ID znak: parcela 1886 1302  zelenica v izmeri 217 m2 
cesta v izmeri 98 m2 
zelenica v izmeri 173 m2 

       parkirišče v izmeri 223 m2. 
 

Na parceli 1776/1 katastrska občina 1886 Zagorje-mesto sta zgrajeni stavba z ID 
oznako 1886-1281 in stavba z ID oznako 1886-1282, na naslovu Kolodvorska cesta 
2, Zagorje ob Savi. V naravi navedeni nepremičnini predstavljata poslovni objekt, 
zelenice, dvorišče, parkirišče ter cesto pri upravni stavbi vse v skupni izmeri 4051 m2. 

 
 

- pripravi predlog rebalansa proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2017, v 
katerem bodo zagotovljena sredstva za realizacijo v prvi alineji navedenega nakupa v 
višini 322.964,08 € in istočasno v Načrt ravnanja z nepremičnim premoţenjem 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 ustrezno umesti načrtovani nakup; 
 
 
- vodi vse aktivnosti na način, da bodo izpolnjeni vsi pravno formalni pogoji za 
realizacijo kupnine 6 mesecev od dneva sprejetje tega sklepa. 
 
 

                                                             2. 
Ta sklep velja takoj. 
 

K 5. točki 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Zagorje ob Savi  

za leto 2016 
 

Ţupan je na govorniški oder povabil Jeleno Mlakar, vodjo Oddelka javnih financ. 
 
Jelena Mlakar, vodja Oddelka za javne finance, je v uvodu predstavila splošne 
okoliščine, v katerih je poslovala občina, s poudarkom, da je bilo leto 2016 prvo leto 
po intenzivnem investicijskem ciklu, podprtem z evropskimi sredstvi in da je občina v 
letu 2016  večino investicijskih aktivnosti financirala z lastnimi sredstvi. 
V nadaljevanju je predstavila »Bilanco prihodkov in odhodkov« in sicer višino 
prihodkov 13.362.402 €,  strukturo prihodkov, posamezne vrste prihodkov, 



odstopanja realizacije glede na plan in navedla investicije, ki so bile sofinancirane s 
transfernimi prihodki. Pojasnila je vpliv nizkih transfernih prihodkov na obseg  
investicij. 
Sledila je predstavitev realizacije prihodkov v letu 2016 glede na leto 2015, ki je bila 
kar 28 % oz. 5 mio € manjša in kot glavni vzrok izpostavila novo finančno 
perspektivo, ki še ne daje pričakovanih rezultatov v smislu objave razpisov za 
pridobitev EU sredstev. 
Nadaljevala je s predstavitvijo odhodkov, ki jih je občina realizirala v višini 12.328.900 
€,  pojasnila je višino realiziranih odhodkov v letu 2016 glede na predhodne leto, 
strukturo in posamezne vrste odhodkov. Izpostavila je razmerje med tekočim in 
investicijskim delom proračuna in navedla glavne vzroke za to, da je bilo med vsemi 
odhodki v letu 2016 tekočih odhodkov 81 %, investicijskih pa le 19 %; v letu 2015 pa 
je bilo tekočih odhodkov 46 %, investicijskih pa 54 %. Predstavila je programe, na 
katerih je občina realizirala odhodke in izpostavila ter kratko obrazloţila investicije, ki 
jih je občina izvajala v letu 2016. 
Sledila je podrobna predstavitev »Računa financiranja«, ki izkazuje zadolţevanje in 
odplačevanje dolga občine in poudarila, da se občina v letu 2016 ni dodatno 
zadolţevala,  da pa je občina zadolţenost v letu 2016 zniţala za 26 % oziroma na 
4.033.357 €. Predčasno in brez dodatnih stroškov je občina odplačala en kredit in si 
tako zvišala kreditno sposobnost za nov investicijski cikel. Predstavila je tudi 
zadolţenost občine skupaj z zavodi oziroma na nivoju lokalne skupnosti, ki vključuje 
poleg občinske zadolţenosti samo še zadolţenost komunale in sicer skupaj v višini 
4.126.701 €. 
Ob predstavitvi rekapitulacije vseh treh bilanc proračuna je povedala, da saldo te 
bilance v višini 1.264.380 € izkazuje ostanek sredstev oziroma neporabljena sredstva 
v letu 2016, ki se prenašajo v leto 2017 kot vir financiranja odhodkov proračuna 
2017. 
Nadaljevala je s predstavitvijo razkritij splošnega dela proračuna in sicer o medletnih 
ukrepih za uravnoteţenje proračuna, ki jih občina ni sprejemala, o prerazporejanju 
pravic porabe med proračunskimi postavkami, obrazloţila višino, oblikovanje in 
porabo sredstev proračunske rezerve in tudi sredstev splošne proračunske 
rezervacije in pa obseg prevzetih obveznosti v breme proračunov prihodnjih let. 
Predstavila je  poslovanje in predvsem financiranje krajevnih skupnosti. 
Poudarila je, da je občina vse obveznosti do dobaviteljev in tudi vseh drugih 
deleţnikov   vse leto plačevala točno in da tudi ob koncu leta ne izkazuje neplačanih 
zapadlih obveznosti.  
V zaključku predstavitve je povedala, da je v letu 2016 izvrševanje proračuna 
potekalo v skladu z javnofinančnimi predpisi, da je bilo finančno stanje občine vse 
leto stabilno, da sta gradivo, ki je predmet obravnave, pregledala Odbor za javne 
finance in Nadzorni odbor ter da predlaga, da Občinski svet predlog zaključnega 
računa Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 sprejme. 
 
Ţupan je odprl razpravo in povabil Natalijo Stošicki k besedi. 
 
Natalija Stošicki se je zahvalila in povedala, da je Odbor za finance obravnaval 
predlog zaključnega računa, ki je stabilen in soliden in je predlagal, da ga občinski 
svet potrdi in sprejme. 
 
Ţupan se je zahvalil Nataliji Stošicki in ker ni bilo več komentarjev, je dal sklep o 
predlogu zaključnega računa na glasovanje. 



 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 24 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 

 
1. 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejeme Zaključni račun proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 in Poročilo o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnim 
premoţenjem za leto 2016. 
 

2. 
Zaključni račun proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 se objavi v Uradnem 
listu RS. 
 

3. 
Splošni, posebni del in Načrt razvojnih programov zaključnega računa z 
obrazloţitvami ter prilogami se objavi na spletnih straneh Občine Zagorje ob Savi. 
 

4. 
Ta sklep velja takoj. 

 
K 6. točki 

Sprejem dokumenta Celostna prometna strategija Občine Zagorje ob 
Savi, vključno z akcijskim načrtom 

 
Ţupan je pozdravil predstavnike Fakultete za Logistiko iz Celja in Borisu Grošlju 

predal besedo. 

Boris Grošelj je spomnil, da je bila Celostna prometna strategija (CPS) 

predstavljena in usklajevana na 16. redni seji Občinskega sveta Občine Zagorje ob 

Savi, predhodno pa ţe tudi na seji Odbora za okolje in prostor. Razloţil je, da so bile 

podane pripombe in pobude smiselno vključene v vsebino dokumenta CPS in v 

akcijski načrt, ki se bo po sprejemu natisnil v obliki barvne publikacije. Povzel je, da 

so celotni, pričakovani, stroški projekta CPS 86.117,65 eur. Projekt bodo delno 

financirali: Občina Zagorje ob Savi, drţavni proračun in Evropski kohezijski sklad.  

Boris Grošelj je za besedo zaprosil izvajalce, Fakulteto za Logistiko iz Celja. 

Uroš Kramar je spomnil, da so bili na prejšnji seji predstavljeni nabori ukrepov, cilji, 

vodilo in proces priprave celostne prometne strategije. Obnovil je predstavitev 

celostne prometne strategije s prejšnje seje Občinskega sveta. Poudaril je, da smo 

na mejniku sprejema strategije potem pa nas čaka izvajanje in učenje. Razloţil je, da 

je strategija zelo dinamična in da se bo skozi leta spreminjala. V zvezi s strategijo ne 

moremo govoriti o vnaprejšnji informaciji koliko sredstev se bo namenjalo za 

posamezno področje. Evropa in drţava zagotavljata le, da se bo vlagalo  v trajnostno 

mobilnost. Dinamičnost izkazuje tudi mobilna aplikacija, s katero je omogočeno, da 

občani in drugi izvedo, kaj se na področju mobilnosti izvaja, kakšna je vizija, kakšni 

so cilji in dana je moţnost dajanja predlogov, ki jih izvajalci dinamično spremljajo in 

na podlagi tudi tega preoblikujejo dani dokument. Strategija pa bo oblikovana tudi v 

publikaciji. Zdaj ji je dodana ţe finančna struktura, področna odgovornost, časovni 

vidik in stopnja zahtevnosti vlaganja.  



Ţupan se je zahvalil Urošu Kramarju, ki je dodal še, da se aplikacija, ki se je 

predvajala v ozadju, redno samostojno posodablja. Pozval je k čim večji uporabi 

aplikacije.  

Ţupan je spomnil na prašne delce PM10 v zimskem času, zato je, med drugim,  

Celostna prometna strategija tako pomembna. Povedal je, da bo 20.in 21. aprila za 

vse občane brezplačen avtobus v okviru občine kot promocija strategije.  

Ţupan je predal besedo Ivu Klančišarju. 

Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor, je povedal, da je odbor ţe 

drugič obravnaval Celostno prometno strategijo. Osredotočili so se na akcijski načrt. 

Člani odbora so bili na koncu mnenja, da podprejo vse aktivnosti v naloţbe v smeri 

zmanjšanja obremenitve okolja v občini, vse aktivnosti pri moţnosti črpanja evropskih 

in drţavnih sredstev, saj ta dokument vsebuje vse to. Podprli pa so tudi ţupanov 

predlog za dvodnevno brezplačno uporabo avtobusnih prevozov po vsej občini. 

Sprejeli so sklep, kje predlagajo, da se CPS in ţupanov predlog sprejmeta. 

Ţupan je odprl razpravo. Ker ni bilo komentarjev ali vprašanj, je dal sklep na 

glasovanje. 

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 23 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1.  
 
Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme dokument »Celostna prometna 
strategija za Občino Zagorje ob Savi«, vključno z akcijskim načrtom, pripravljen s 
strani izvajalca: UNIVERZA V MARIBORU- Fakulteta za logistiko, Mariborska cesta 
7, 3000 Celje; Celje, april 2017. 
 

2.  
 
Ta sklep prične veljati takoj. 
 

K 7. točki 
Potrditev sklepov o potrditvi Dokumenta identifikacija investicijskega 

projekta »Konstrukcijska ojačitev opornih zidov v področju ceste LC 

480011 Zagorje – V Zideh v jedru vasi Čemšenik-ID 1057599« z 

vključitvijo novega projekta v Načrt razvojnih programov 2017-2020 

 

Ţupan je spomnil, da dogovor med Občino Zagorje ob Savi, Cerkvijo in drţavo 
vzorčen in uspešen. Zahvala gre tudi Krajevni skupnosti Čemšenik. Cilj je, da se 
jedro vasi ohrani, zavaruje, obnovi. Poudaril je, da je to najodgovornejši projekt v 
zadnjem obdobju. K besedi je povabil Zdenko Popovič. 
 
Zdenka Popovič, odgovorna geologinja za plaz Čemšenik, je poudarila, da ne 
sanirajo plazu, ampak ojačujejo področje okoli cerkve. Center vasi s cerkvijo je v 
osrednjem delu plazu. Spomnila je na geografske podatke o Čemšeniku, površju in 
plazu, ki je star več sto let in se počasi premika proti dolini. Na plazu je več kot 
dvajset stanovanjskih objektov. Poškodovani so starejši objekti, najbolj med njimi 
ravno cerkev, ki je ţe od lanskega leta zaprta. Najbolj ranjeni del površine plazu je na 



območju cerkve. Stabilnostne razmere v jedru vasi bodo izboljšali z uvrtanjem 
horizontalnih drenaţnih vrtin za zajetje vode in z ojačanjem zidov okoli cerkvenega 
objekta. Predhodno je potrebno izvesti statično sanacijo cerkve.  
 
Ţupan se je zahvalil Zdenki Popovič in odprl razpravo. Besedo je dal Bojanu 
Simončiču. 
 
Bojan Simončič se je zahvalil za lepo predstavitev. Zanimalo ga je, kdaj se bodo 
pričela gradbena dela. 
 
Zdenka Popovič je odgovorila, da je to vprašanje za ţupana. 
 
Ţupan je odgovoril, da v letošnjem letu. V kratkem bo objavljen razpis, kjer se bodo 
zbirale ponudbe. Opravili se bodo pogovori s Cerkvijo, saj občina ne more začeti 
dela, če Cerkev ne bo sanirala cerkve. Na govorniški oder je povabil Iva Vrtačnika. 
 
Ivo Vrtačnik, vodja Oddelka za okolje in prostor, je predstavil projekt DIP, ki je 
finančna plat ureditve konstrukcije v centru Čemšenika, saj je prijavljen na razpis na 
drţavni ravni. Prva faza je sprejem DIP-a, druga sprejem investicijskega programa 
(nekaj manj kot milijon evrov). S tem projektom se sanira zidove v okolici cerkve. 
 
Ţupan je predal besedo Ivu Klančišarju. 
 
Ivo Klančišar je razloţil, da je Odbor za okolje in prostor obravnaval tudi to točko. 
Odbor je bil mnenja, da se potrdi ta investicijski program in da se ta postavka uvrsti v 
načrt razvojnih programov Občine Zagorje ob Savi. Občinskemu svetu odbor 
predlaga, da sprejme predlagana sklepa. 
 
Ţupan se je zahvalil Ivu Klančišarju in odprl razpravo. 
 
Slavko Jelševar je povedal, da je zelo vesel, da se je ta zadeva tako hitro odvila, in 
da podpira čim hitrejšo akcijo na tem področju. 
 
Natalija Stošicki je povedala, da je odbor za javne finance obravnaval to temo in je 
naklonjen sanaciji. 
 
Ţupan se je zahvalil in dal sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1.  
Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt/program:     
»Konstrukcijska ojačitev opornih zidov v področju ceste LC 480011 Zagorje – V 
Zideh v jedru vasi Čemšenik-ID 1057599«, ki ga je v marcu izdelali v Regionalni razvojni 
agenciji Zasavje (Grajska ulica 2, 1410 Zagorje ob Savi). 
 

2.  
Vrednost investicije po tekočih/stalnih cenah znaša 987.319,29 EUR (z vključenim davkom 
na dodano vrednost). 
 



3.  
Vir financiranja:  

 Občinski proračun: 175.615,07 € 

 Ministrstvom za okolje in prostor: 811.704,22 € 
 

4.  
Dinamika izvedbe: 
 
V proračunskem letu 2017. 
 

5.  
Občinska uprava naj pristopi k izdelavi vse potrebne investicijske dokumentacije.   
 

6.  
Ta sklep velja takoj. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1.  
V NRP 2017-2020 proračuna Občine Zagorje ob Savi 2017 se uvrsti nov projekt z nazivom 
»»Konstrukcijska ojačitev opornih zidov v področju ceste LC 480011 Zagorje – V 
Zideh v jedru vasi Čemšenik-ID 1057599« 

 OB142-17-0003 »Konstrukcijska ojačitev opornih zidov v področju 
ceste LC 480011 Zagorje – V Zideh v jedru vasi Čemšenik-ID 
1057599« 

 Vrednost: 987.319,29 EUR (z DDV) 

 dinamika financiranja: 2017 

 vir financiranja:  
- Občinski proračun: 175.615,07 € (PP 99620 Sanacija plazov in 

objektov, PP 91123 Vodovodni sistem Čemšenik in Sredstva 
proračunske rezerve) 

- Ministrstvom za okolje in prostor: 811.704,22 € 

 vir financiranja projekta: drţavni proračun, občinski proračun 

 skrbnik projekta: Andrej Drnovšek 
 

Oddelek za javne finance izvede ustrezne spremembe v Načrtu razvojnih programov 
2017-2020 v okviru Proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2017, in sicer tako, da 
spremembe ne vplivajo na uravnoteţenost proračuna  in tudi ne na usklajenost 
drugega (posebni del proračuna) in tretjega (načrt razvojnih programov) dela 
Proračuna  Občine Zagorje ob Savi za leto 2017. 

 
2.  

Odobri se pristop k izvedbi ostale potrebne investicijske dokumentacije za izvedbo 
investicije. 
 

3.  
Ta sklep velja takoj. 
 

K 8. točki 



Predlog Odloka o koriščenju sredstev proračunske rezerve Občine Zagorje ob 

Savi v letu 2017 za odpravo posledic naravnih nesreč – hitri postopek 

 

Ţupan je povabil Jeleno Mlakar na govorniški oder. 

 

Jelena Mlakar je v uvodu predstavila glavni cilj, ki mu občina sledi s sprejetjem 
predlaganega odloka, in sicer, da bo občina s sredstvi proračunske rezerve, poleg 
drugih proračunskih sredstev in sredstev drţave, zagotovila primeren obseg sredstev 
za financiranje sanacije plazu v jedru vasi Čemšenik. 
Sledila je predstavitev stanja in predvsem načrtovani ukrepi in aktivnosti za 
izboljšanje stabilnosti in razmer v jedru vasi Čemšenik in sanacijo poškodovane ceste 
z zidovi, ki jih je potrebno realizirati zaradi globokega plazu, ki se razprostira v osrčju 
vasi Čemšenik. 
Povedala je, da znaša ocena višine vseh vlaganj v sanacijo plazu v vasi Čemšenik v 
letu 2017 cca 1.005.558 € in da je občini uspelo z Ministrstvom za okolje in prostor 
dogovoriti, da bo ministrstvo v letu 2017 zagotovilo del sredstev za sanacijo plazu v 
jedru vasi Čemšenik. Upoštevaje izkušnje zadnjih let, so realna pričakovanja, da bo 
ministrstvo zagotavljalo sredstva le za »upravičene« stroške, med katere pa ne 
spada davek na dodano vrednost, stroški dokumentacije, stroški nadzora in 
nepredvidena dela. To pomeni, da bo morala občina za plačilo tovrstnih stroškov 
sredstva zagotoviti sama oziroma jih najti znotraj proračuna. 
Predlog občine je, da občina zagotovi del potrebnih lastnih sredstev in sicer v višini 
130.000 €, tako da bo koristila sredstva proračunske rezerve. 
V nadaljevanju je predstavila pravno podlago koriščenja sredstev proračunske 
rezerve in razloţila pomen, oblikovanje in način porabe sredstev proračunske 
rezerve. Predstavila je obseg sredstev proračunske rezerve, ki ga ima v letu 2017 na 
razpolago občina in sicer: 

- prenos neporabljenih sredstev iz leta 2016 v leto 2017:                      22.991 € 
- oblikovanje sklada v 2017-izločitev sredstev iz proračuna v sklad:   180.000 € 

                                                                                                                       202.991 €. 
Poudarila je, da je  obseg sredstev proračunske rezerve, s katerim razpolaga občina,   
primeren in da so zagotovljeni vsi pogoji za sprejem Odloka o koriščenju sredstev 
proračunske rezerve v letu 2017 za odpravo posledic naravnih nesreč, v katerem bo 
opredeljeno, da bo Občina Zagorje ob Savi v letu 2017 porabila za financiranje plazu 
v jedru vasi Čemšenik maksimalno 130.000 €. Zaradi nujnosti nadaljnjih postopkov, 
predlaga, da se odlok sprejme po hitrem postopku. 

 

Ţupan se je zahvalil Jeleni Mlakar in odprl razpravo. Ker ni bilo komentarjev, je dal 

sklep na glasovanje. 

 

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. 
 
Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi je po hitrem postopku sprejel predlog Odloka 
o koriščenju sredstev proračunske rezerve Občine Zagorje ob Savi  v letu 2017  za 
odpravo posledic naravnih    nesreč – hitri postopek . 

 
2. 



 
Odlok o koriščenju sredstev proračunske rezerve Občine Zagorje ob Savi  v letu 
2017 začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 
 

3. 
 

Ta sklep velja takoj. 
 

K 9. točki 
Predlog cene socialnovarstvene storitve »Pomoč na domu« 

 

Ţupan je na govorniški oder povabil Matejo Černi. 

 

Mateja Černi, direktorica Doma starejših občanov Polde Eberl Jamski, je spomnila, 

da so leta 2015 začeli izvajati storitev »pomoč na domu«, ki se je zelo hitro razširila 

med občani. Leta 2016 je bilo za 9% več uporabnikov teh storitev. Občina Zagorje ob 

Savi je v veliko pomoč. Za 70% pa se je povečala potreba po pomoči na domu ob 

koncih tedna in med prazniki. Zadovoljstvo med uporabniki doma starejših občanov 

je veliko. Vse to zahteva določena sredstva. Ceno storitve so izračunali na podlagi 

rasti povprečne plače na zaposlenega, rasti drugih stroškov dela, rasti premije 

kolektivnega dodatnega pokojninskega zavarovanja, rasti stroškov materiala in 

storitev ter ostalih stroškov, ki jih beleţijo. Bili pa so pozorni na to, da je ostala cena 

še vedno ugodna za uporabnike. Občina Zagorje ob Savi je zagotovila 70% 

subvencijo. Cena s subvencijo bi znašala 4,15 evra na uro. 

 

Ţupan se je zahvalil Mateji Černi in odprl razpravo. 

 

Marija Ribič je pohvalila kvaliteto pomoči na domu. 

 

Anica Ule Maček je povedala, da sta bila Odbor za zdravstvo in socialo ter Odbor za 

medgeneracijsko sobivanje seznanjena z zvišanjem cene, s katero sta se na skupni 

seji strinjala. Pohvalila je vsakodnevno moţnost uporabe pomoči na domu, izvajanje 

na visokem nivoju in brez čakalnih vrst. 

 

Bojan Simončič je postavil vprašanje poslancu, Marjanu Dolinšku. Kaj bo z mladimi 

upokojenci, ko pa so pokojnine tako nizke, da niso za preţivetje, kaj šele za pomoč 

na domu? 

 

Ţupan se je zahvalil za vprašanje in opravičil Marjana Dolinška, ki je zaradi 

obveznosti ţe zapustil sejo. Odgovor bo lahko podal na naslednji seji. 

 

Ţupan je dal sklep na glasovanje. 

 

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1.  



Občinski svet Občine Zagorje ob Savi izdaja soglasje k ekonomski ceni 
socialnovarstvene storitve »pomoč na domu«, ki znaša 15,27 EUR na efektivno uro. 
V ekonomsko ceno so vključeni stroški  neposredne socialne oskrbe v višini 13,44 
EUR na efektivno uro, stroški za strokovno pripravo v višini 0,90 EUR ter stroški za 
vodenje in koordiniranje v višini 0,93 EUR na efektivno uro. 
 

2. 
 
Uporabnik plača storitev »pomoč na domu« v višini 4,15 EUR na efektivno uro. 
Razliko do polne ekonomske cene storitve v višini 11,12 EUR prizna Občina Zagorje 
ob Savi kot subvencijo in sicer v višini 9,56 EUR za stroške neposredne socialne 
oskrbe, v višini 0,90 EUR za stroške strokovne priprave in v višini 0,66 EUR za 
vodenje in koordiniranje na efektivno uro storitve. 
 

3. 
 
Cena storitve opravljene v nedeljo znaša 20,75 EUR na efektivno uro in bo iz 
občinskega proračuna subvencionirana v višini 15,01 EUR in sicer:  13,45 EUR za 
stroške neposredne socialne oskrbe, v višini 0,90 EUR za stroške strokovne priprave 
in v višini 0,66 EUR za vodenje in koordiniranje na efektivno uro storitve. Uporabnik 
pa bo za efektivno uro storitve opravljene v nedeljo plačal  v višini 5,74 EUR. 
 

4. 
 
Cena storitve opravljene na dan drţavnega praznika ali dela prostega dne znaša 
21,85 EUR na efektivno uro in bo iz občinskega proračuna subvencionirana v višini 
15,79 EUR in sicer: 14,23 EUR za stroške neposredne socialne oskrbe, v višini 0,90 
EUR za stroške strokovne priprave in v višini 0,66 EUR za vodenje in koordiniranje 
na efektivno uro storitve. Uporabnik pa bo za efektivno uro storitve opravljene na dan 
drţavnega praznika in prostega dne plačal storitev v višini 6,06 EUR. 
 

5. 
 
Neposredno izvajanje storitve pomoč druţini na domu upravičenca obsega 110 
efektivnih ur v povprečju na socialno oskrbovalko. 
 

6. 

Ta sklep začne veljati naslednji  dan po objavi v Uradnem listu RS, uporablja pa se 
od 1.5.2017 dalje. S sprejetjem tega sklepa preneha veljati Sklep o določitvi cen pod 
številko 122-5/2016. 

 

K 10. točki 
Letno poročilo o delu in porabi sredstev Nadzornega odbora Občine 

Zagorje ob Savi za leto 2016 
 

Ţupan je na govorniški oder povabil Teo Juratovec in jo prosil za kratko predstavitev. 
 



Tea Juratovec, članica Nadzornega odbora je povedala, da je Nadzorni odbor 
Občine Zagorje ob Savi pripravil podrobno poročilo za leto 2016. Ker je objavljeno na 
internetni strani in prejeto z gradivom, se je odločila poudariti samo določene odseke. 
Iz poročila izhaja povzetek dela in poraba sredstev. Temeljna naloga je bila skrb za 
gospodarno ravnanje občine in nadzor nad finančnim poslovanjem uporabnikov 
proračunskih sredstev. Naloge so bile določene s programom. Na sedmih rednih 
sejah so pregledali zaključni račun Občine Zagorje ob Savi, obravnavali letna 
poročila petih javnih zavodov, pregledali oziroma se seznanili z vsemi poročili o 
notranji reviziji, opravili nadzor javnega zavoda Zavoda za šport in Krajevne 
skupnosti Kotredeţ ter nadzor nad tremi proračunskimi postavkami. V proračunu je 
bilo za nadzorni odbor namenjenih 10.000 evrov, porabljenih pa 36 evrov več. 
 
Ţupan se je zahvalil Tei Juratovec, odprl razpravo in dal sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil z Letnim poročilom o delu in 
porabi sredstev Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 in nanj ni 
imel pripomb. 
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

K 11. točki 
Predlog 1. spremembe in dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim 

premoţenjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 
 

Ţupan je na govorniški oder povabil Zori Kovač Ašič. 
 
Zori Kovač Ašič je povedala, da pri pripravi osnovnega načrta ni bilo mogoče 
predvideti vseh dogodkov, je bila pripravljena prva sprememba in dopolnitev, ki 
vključuje načrt pridobivanja (zemljišča, ki se dotikajo prometne infrastrukture, 
pridobitev dveh nepremičnin), načrt razpolaganja (prodaja nepremičnin, ukinitev 
javnega dobra nepremičninam), načrt menjav (zaradi parcelacije za javne ceste, 
zamenjava garaţnih boksov) in načrt brezplačnih pridobitev (štiri nepremičnine). 
 
Ţupan se je zahvalil Zori Kovač Ašič in predal besedo Ivu Klančišarju. 
 
Ivo Klančišar je povedal, da je Odbor za okolje in prostor obravnaval tudi to točko. 
Občinskemu svetu predlaga, da sprejem predlog in ukinitev javnega dobra. 
 
Ţupan se je zahvalil Ivu Klančišarju in, ker ni bilo komentarja, dal sklepa na 
glasovanje. 

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. člen 



 
S tem sklepom se nepremičninam z ID znakom: 
 
- nepremičnini ID znak: parcela 1887  2763/13 (katastrska občina 1887 Šentlambert 
parcela 2763/13 v izmeri 252 m2) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1887  2763/15 (katastrska občina 1887 Šentlambert 
parcela 2763/15 v izmeri 85 m2) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1887  2763/17 (katastrska občina 1887 Šentlambert 
parcela 2763/17 v izmeri 51 m2) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1887 2764/3 (katastrska občina 1887 Šentlambert 
parcela 2764/3 v izmeri 15 m2), 
 
odvzame oziroma ukine status javnega dobra. 
 

2. člen 
 

Nepremičnine navedene v prejšnjem členu tega sklepa se po ukinitvi statusa javnega 
dobra prenesejo v last in posest Občine Zagorje ob Savi. 

 
3. člen 

 
Navedene nepremičnine izgubijo status javnega dobra na podlagi ugotovitvene 
odločbe, ki jo po uradni dolţnosti v skladu z ZGO-1 izda občinska uprava Občine 
Zagorje ob Savi. Po pravnomočnosti odločbe se pri zemljiškoknjiţnem sodišču, preko 
portala e-sodstvo Vrhovnega sodišča Republike Slovenije predlaga vknjiţba 
lastninske pravice v korist Občine Zagorje ob Savi. 
 

4. člen 
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1.  
Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 1. spremembo in dopolnitev Načrta 
ravnanja z nepremičnim premoţenjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 v 
predloţeni vsebini, kot sestavni del proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 in 
prične veljati z dnem sprejema.  
 

2.  
 
Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

K 12. točki 
Podpora projektu »Mreţa za podporo energetski učinkovitosti v  

Občini Zagorje ob Savi« 
 

Ţupan je razloţil, da gre za podporo dijakom, mladim študentom, ki so se obrnili na 
Občino Zagorje ob Savi, da jih vključi v projekt. Besedo je predal Ivu Klančišarju. 
 



Ivo Klančišar je razloţil, da je odbor obravnaval tudi to točko. Člani Odbora za okolje 
in prostor podpirajo misel, da se občina aktivno vključi v izvajanje projekta, še 
posebej, zato ker občina tu ni obremenjena z izdatki/sofinanciranjem, saj to pokriva 
javni razpis. Občina bo s podporo pridobila podatke o porabi energije v javnih 
zavodih. Občinskemu svetu predlagajo, da sklep sprejme. 
 
Ţupan se je zahvalil Ivu Klančišarju in, ker ni bilo komentarja, dal sklep na 
glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1.  
Občinska uprave Občine Zagorje ob Savi se aktivno vključi v izvajanje projekta »Mreţa za podporo 
energetski učinkovitosti«. 

 
2.  

Občina Zagorje ob Savi s pomočjo strokovne podpore ekipe PKP (Javni razpis - Po kreativni poti 
do znanja) projekta preuči stanje na izbranih stavbah v lasti Občine in izdela strategijo za 
izboljšanje stanja na področju energetike. 

 
3.  

S podporo koordinatorja si bo Občina prizadevala za medsebojno sodelovanje javnih zavodov, ki 
bodo angaţirali tudi svoje zaposlene k zmanjševanju rabe energije.  

 
4.  

Pregleda se način pridobivanja in rabe energije v javnih stavbah, pri čemer se preučijo tudi navade 
porabnikov, kar lahko sluţi nadaljnjim ukrepom.   

 
K 13. točki 

Volitve, imenovanja, razrešitve 

 
- Oblikovanje mnenja lokalne skupnosti k imenovanju kandidata za direktorja 

javnega podjetja Stanovanjsko podjetje d. o. o. Zagorje 

- Imenovanje lokalne skupnosti dveh predstavnikov lokalne skupnosti v Svet 

zavoda Mladinski center Zagorje  

- Oblikovanje mnenja lokalne skupnosti o kandidatkah za ravnateljico Osnovne 

šole Ivana Kavčiča  

 

Ţupan je na govorniški oder povabil Gregorja Brinjevca, kandidata za direktorja 

Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi d.o.o.. 

 

Gregor Brinjevec je pozdravil navzoče. Predstavil je sebe in svoj program, ki ga bo 

izvajal, če bo postal direktor Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi d.o.o.. 

 
Ţupan je dal besedo Samu Vrtačniku, podpredsedniku Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Samo Vrtačnik je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja oblikovala sklep, da podaja pozitivno mnenje h kandidaturi Gregorja 



Brinjevca za direktorja Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi, d. o. o. za 
naslednje štiriletno mandatno obdobje. 
 
Ţupan je dal predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. 

 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi podaja pozitivno mnenje h kandidaturi 
Gregorja Brinjevca za direktorja Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi, d. o. o. za 
naslednje štiriletno mandatno obdobje. 
 

2. 
 

Ta sklep velja takoj. 
 

Ţupan je dal besedo Samu Vrtačniku, podpredsedniku Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Samo Vrtačnik je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja oblikovala sklep, da podaja pozitivno mnenje, da za predstavnike lokalne 
skupnosti v Svet javnega zavoda Mladinskega centra Zagorje ob Savi za naslednje 
mandatno obdobje imenuje Ţeljka Ţeleznika, Tjašo Polc in Uroša Burgarja.  
 
Ţupan je dal predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 

 
1. 

 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi za predstavnike lokalne skupnosti v Svet 
javnega zavoda Mladinskega centra Zagorje ob Savi za naslednje mandatno obdobje 
imenuje 

- Ţeljka Ţeleznika, 

- Tjašo Polc in  

- Uroša Burgarja.  

 
2. 

 
Ta sklep velja takoj. 
 
Ţupan je dal besedo Samu Vrtačniku, podpredsedniku Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Samo Vrtačnik je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja oblikovala sklep, da podaja pozitivno mnenje podaja pozitivno mnenje h 



kandidaturama Tatjane Krautberger in Aleksandre Lorbek za ravnateljico Osnovne 
šole Ivana Kavčiča.  
 
Ţupan je dal predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. 
Občinski svet Občine Zagorje ob Savi podaja pozitivno mnenje h kandidaturama 
Tatjane Krautberger in Aleksandre Lorbek za ravnateljico Osnovne šole Ivana 
Kavčiča.  
 

2. 
 

Ta sklep velja takoj. 
 
Ţupan se je zahvalil za podporo in zaključil sejo s povabilom na festival »Srečen za 
ţivet«. 
 
Seja se je zaključila ob 20. 15. uri. 
 
 
 
Zapisnik zapisala: 
Nina Centrih 
 
 
 
 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE ŢUPAN 
             Rudi MEDVED OBČINE ZAGORJE OB SAVI 
 Matjaţ ŠVAGAN 
 


